
Jednání Školské rady Gymnázia, Příbram, Legionářů 402 
dne 18. 6. 2024 

Místo jednání: Gymnázium, Příbram, Legionářů 402 – ředitelna 
 
Přítomni: Petr Halada 

Mgr. Václav Havlíček 
                  Mgr. et. Mgr. Jan Charvát Ph.D. 

Mgr. Simona Luftová 
 

 
Omluven: Aleš Barášek 
  Daniel Horák 
 
Hosté:  Mgr. Iva Kadeřábková 
 

Program jednání školské rady: 

1) Přijímací řízení pro školní rok 2024/25 

2) Maturitní zkoušky 

3) Slučování gymnázií 

4) Hospodaření školy 

5) Akce školy ve 2. pololetí 2023/2024 

6) Diskuze 

Program jednání byl odsouhlasen 

1) Přijímací řízení pro školní rok 2024/25  

Čtyřleté studium:  

Celkem 242 podaných přihlášek, 95 přijato na školy s vyšší prioritou, přijato 120 žáků, 27 nepřijato 

pro nedostatečnou kapacitu, 1 nesplnil podmínky přijímacího řízení 

Osmileté studium: 

Celkem 145 podaných přihlášek, 24 přijato na školy s vyšší prioritou, přijato 30 žáků, 87 nepřijato pro 

nedostatečnou kapacitu, 4 nesplnili podmínky přijímacího řízení 

2) Maturity 

• 173 žáků 

• 3 neprošli ve 2. pololetí posledního ročníku 

• 170 (všichni) uspěli v didaktických testech 

• 86 prospělo s vyznamenáním 

• 79 prospělo 

• 5 neprospělo 

• 79 nahradilo zkoušku certifikátem 

 



3) Slučování gymnázií  

• proběhlo vyklizení vybraných učeben na detašovaném pracovišti Balbínova. Nábytek 

bude využit v rámci budovy Legionářů.  

• Končí dva pedagogové; dojde k náboru do pedagogického sboru.  

4) Hospodaření školy 

• Škola se vešla do obdrženého rozpočtu, hospodaří bez dluhů. 

• Nadstavba jídelny je v přípravě, je vypsáno výběrové řízení na architekta, v nadstavbě 

vzniknou odborné učebny.  

• Na rekonstrukci jídelny je projekt, vše je ve fázi příprav. 

5) Akce školy ve 2. pololetí 2023/2024 

• Proběhla školní akademie i s reprízou pro rodiče.  

• V posledním školním týdnu proběhne divadlo třídy kvarty, den pohádek pracoviště 

Balbínova, Stočesův memoriál a další dílčí akce. 

 

6) Závěrečná diskuze 

• Položena otázka na práci školního psychologa: psycholog je žáky využívaný, je to velký 

benefit pro potřebné žáky, ale je třeba vyřešit otázku financování od nového 

kalendářního roku. Významnou podpůrnou roli hraje i výchovné poradenství, které řeší 

problematiku stresu žáků.  

 

zapsal: Jan Charvát 

 

ověřil: Václav Havlíček 

 


